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Landsstyremedlem for Sundhed 

Asii Chemnitz Narup 

Postboks 1160 

3900 Nuuk 

 

Kære Asii 
 
Med udgangspunkt i § 36 stk. 1 i Landstingets Forretningsorden har jeg følgende  
spørgsmål til dig:.  
 

Spørgsmål: Kan det bekræftes, at Dronning Ingrids Hospital i 2004 og eventuelt i 
2005 uretmæssigt har modtaget VEU – godtgørelse, og hvilken betydning har dette i 
givet fald for fremtidig afholdelse af kurser indenfor sundhedsvæsenet ?  
 
Begrundelse:  
Det mere end antydes i Sermitsiaq den 16. december 2005, at Dronning Ingrids Hospital 
har modtaget VEC-støtte i strid med gældende regler herom. Undertegnede finder det 
påkrævet, at Sundhedsudvalget modtager en nærmere redegørelse om forholdet, da 
forholdet kan have betydning for fremtidig afviklingen af kurser indenfor 
sundhedsvæsenets.  
 
Jeg skal anmode om at en redegørelse tilgår Sundhedsudvalget, Box 1060, 3900 Inden 
den 4. januar 2006, således at redegørelsen kan vurderes på kommende møde i 
Sundhedsudvalget.   
 

Du modtager tillige snarest denne skrivelse på grønlandsk.  
 
 

 

Med venlig hilsen 
 

Jens Lars Fleischer 
 

Landstingsmedlem og  
Formand for Sundhedsudvalget 


